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Abstract (en)
An array of diodes (12), two resistors (14) and a three-pole overvoltage diverter (16) are arranged on a circuit board (10) in a two-part housing (40).
Plug-type zones (17) of the board are plugged into a row of contacts on a two-row connector moulding (42) with an earthing rail (44) into which the
spring section (46) of an earth contact (19) is hooked. Between the earth contact and overvoltage diverter, two insulating sections (62, 64) of the
thermoplastic protective element (18) are interposed. The element itself has two slightly concave sections and is spring-biased (36) to hold these in
contact with the diverter.

Abstract (de)
Ein steckbarer Überspannungsschutz für Anschlußleisten der Telekommunikationstechnik weist ein Gehäuse sowie Anschlußkontakte (17, 46) für
die zu schützende Ader und für einen Erdanschluß auf. In dent Gehäuse ist ein Überspannungsableiter (16) angeordnet. Ein Thermo-Schutzelement
(18) aus thermoplastischem Kunststoff steht mit dein Überspannungsableiter (16) in Berührung und ist mechanisch vorgespannt. Durch eine
Erwärmung des Überspannungsableiters (16) schmilzt ein Teilbereich des Thermo-Schutzelementes (18), wodurch der Überspannungsableiter (16)
geerdet wird.
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